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Övriga närvarande:
Leo Westerblom sekreterare.
Andreas Thorstensson Avdelningschef Stöd och service i egen regi
§ 6A
Irma Ortega Cruz Samordnare enheten Stadsutveckling,
civilsamhälle och kultur. § 6 B.
Salar Rashid Vice ordförande Stadsdelsnämnden § 6 C
Kristina Ström Medicinskt ansvarig sjuksköterska § 6 D.

Återbud



Dagordning

1 § Mötets öppnande

Ordföranden öppnar dagens telefonsammanträde.

2 § Presentationsrunda

Närvaron noteras.

3 § Godkännande av dagordning

Mötet godkänner den utsända dagordningen.

4 § Val av justerare.

Mötet väljer ordföranden och vice ordföranden till att justera dagens
protokoll.

5 § Föregående protokoll

Mötet godkänner föregående protokoll.

6 § Information från förvaltningen

6A) Pandemi och boende i Skärholmen

Andreas Thorstensson informerar om att pandemiläget i
Skärholmen är stabilt, avseende verksamheter i egen regi för äldre.
Tidigare skyddsrutiner fortsätter gälla för personalen.

Betr seniorboenden informerar Andreas Thorstensson om att
Micasa har uppdrag att utöka seniorbostäder i staden. Det är f n
ingen lång väntetid för seniorboende i Skärholmen.

6B) Planerade åtgärder inom stadsdelens parkområden

Irma Ortega Cruz har mejlat ett underlag som enheten för stadsmiljö
kommer att arbeta med under 2021. Rådet önskar att hon
återkommer om det tillsammans med parkingenjören Love Örsan
nästa gång som pensionärsrådet har möte i maj. Vidare ger Irma
Ortega återkoppling till vad som rådet tidigare haft synpunkter på



om att det svårt veta vad som är stadsdelens ansvar respektive andra
aktörers.
Mötet diskuterar vidare den nyanlagda boulebanan i Sätrabadet;
rådets önskemål är att kunna utöka denna till 3 banor.

6C) Budget

Salar Rashid, som är inbjuden till dagens sammanträde, ger sin syn
på det som angivits i en tidningsartikel om att stadsdelsnämnden
Skärholmen gör besparingar inom äldreomsorgen; han konstaterar
att i stadsdelsnämndens budget finns siffror som visar på mindre
anslag jämfört med föregående år. Vidare informerar han om
generella stadsbidrag såsom Äldreomsorgslyftet som ska ge
stadsdelen extra tillskott men inte använts.

6 D) Vb 2020 för MAS, Patientberättelse 2020 för Sätra Vob.

Kristina Ström informerar om verksamhetsberättelsen 2020 i sin roll
som medicinskt ansvarig sjuksköterska MAS. Vidare informerar
Kristna Ström om Patientberättelsen 2020 för Sätra Vård och
omsorgsboende. Patientberättelsen var uppe på stadsdelsnämndens
sammanträde föregående månad.
Vad som framkommit i patientberättelsen och MAS VB för Sätra
VoB är att resultaten är sämre än på många år. Det kan gälla bland
annat riskbedömningar för trycksår, undernäring och fall eller
munbedömningar. Kristina Ström har tät kontakt med nya
verksamhetschefen för Sätra VoB och ser att hon fått en stor uppgift
med att förbättra resultaten som kan ligga till grund för insatser för
de boende. Sätra VoB har tagit fram en åtgärdsplan i
verksamhetsplanen; resultaten kommer att redovisas i Tl, T2 och i
verksamhetsberättelsen.

Rådet diskuterar frågan om introduktion av legitimerad personal
och egenkontroller för verksamheten. Verksamhetens resultat
presenteras f n årligen. Uppföljningar bör även göras vid varje
tertial.
Rådet önskar att Kristina Ström återkommer på ett möte i augusti
eller september.

7 § Föredragningslista till nämndsammanträde



Föredragningslistan till kommande möte i stadsdelsnämnden har
sänts ut till rådet via en länk på mej 1. Rådet diskuterar
föredragningslistans:

Punkt 17 Budget 2022 med inriktning 2023 och 2024. Rådet har
inga nya synpunkter.

Punkt 19 Verksarnhetsberättelse 2020 för medicinskt ansvarig
sjuksköterska. Se detta protokoll under§ 6.

8 § Särskilda frågor till detta sammanträde
Vice ordföranden återkommer med nominering till ersättare för
PRO. Anders Petersson har på grund av tidsbrist avsagt sig sitt
uppdrag i rådet.

§ 9 Skrivelser och rapporter
Utsänt till pensionärsrådet via mejl till rådet är:
Protokoll vid Kommunstyrelsens pensionärsråd (KPR) för
sammanträden i mars respektive april år 2021.

§ 10 Frågor till kommande sammanträde
Rådet bjuder in till kommande sarnrnanträde:
Andreas Thorstensson, Irma Ortega Cruz och Love Örsan.

§ 11 Övriga frågor

Vad gäller remisser till stadsdelen vill rådet bidra med synpunkter
till remiss om klotter och till remiss om skadedjur. Samtliga inom
rådet ger input till dessa, inför rådets möte i maj.

§ 12 Mötet avslutas
Rådets ordförande tackar för dagens sarnrnanträde .

.?ekreterare l , -.
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Leo Westerblom



Leo Westerblom

Från:
Skickat:
Till:
Ämne:

christer.flink < christer.flink@live.se >
den 27 april 2021 14:46
Leo Westerblom
Fwd: Sv: PensRådProtko112104förGodkännande1 .docx

Skickat från min Samsung Galaxy-smarrphone.

-------- Originalmeddelande --------
Från: Göran Cederstrand <gorced@hotmail.com>
Datum: 2021-04-27 14:24 (GMT+0l:00)
Till: christer flink <christer.flink@live.se>
Rubrik: Sv: PensRådProtkoll2104förGodkännande 1.docx

Hej!
OK på protokollet från mig
Ha en bra dag/Göran

Skickades från Outlook

Från: ch rister flink <christer.flink@live.se>
Skickat: den 26 april 202115:08
Till: Leo Westerblom <leo.westerblom@stockholm.se>; Göran (gorced@hotmail.com) <gorced@hotmail.com>
Ämne: Sv: PensRådProtkoll2104förGodkännandel.docx

Ny variant!

Från: christer flink <christer.flink@live.se>
Skickat: den 26 april 202115:06
Till: Leo Westerblom <leo.westerblom@stockholm.se>; Göran (gorced@hotmail.com) <gorced@hotmail.com>
Ämne: Sv: PensRådProtkoll2104förGodkännandel.docx

Hej!
Se mina justeringar.
Christer

Från: Leo Westerblom <leo.westerblom@stockholm.se>
Skickat: den 26 april 202113:35
Till: Christer Flink<> (christer.flink@live.se) <christer.flink@live.se>; Göran (gorced@hotmail.com)
<gorced@hotmail.com>
Ämne: PensRådProtkoll2104förGodkännandel.docx

Hej.


